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Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva ve Vracovicích dne 16. 7. 2025 

v 20.00 hodin. 

 

Přítomni: V. Benkovská, Ing. J. Sedláček, Mgr. L. Šimánková, Bc. R. Prokop DiS., P. Lang,                                                                                                                                                                                  

       

Omluveni: R. Šimánková DiS., Z. Šindelář          

 

Ověřovatelé zápisu: Ing. J. Sedláček, P. Lang 

 

Program:    

1. Prodej staré stříkačky PS12 včetně přívěsného vozíku 

2. Koupě domu č. p. 52 

3. Prodej pozemků v k. ú. Vracovice: 

 • parc. č. 2925 

 • parc. č. 2865 

 • parc. č. 2863 

 • parc. č. 2899 

4. Bezúročná půjčka na základě individuální nabídky 

5. Rozpočtové opatření č. 4/2025 

6. Diskuze, různé 

 

1) Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a schválilo prodej staré požární stříkačky PS12 včetně 

přívěsného vozíku, která je ve vlastnictví obce Vracovice a pověřuje starostku s vyvěšením 

záměru. 

Hlasování: pro 5 hlasů, proti 0 hlasů, zdrželi se 0 hlasů. Usnesení bylo schváleno. 

 

 

2) Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a schvaluje koupi pozemků zapsaných na listu 

vlastnictví č. 460 pro katastrální území Vracovice, a to: 

• budovu s číslem popisným 52 (zemědělská stavba) na pozemku parc. č. st. 148, 

• stavbu na pozemku parc. č. st. 149 (zastavěná plocha a nádvoří), 

• pozemek parc. č. 156/8 (manipulační plocha), 

do vlastnictví obce Vracovice. 

Náklady spojené s vkladem do katastru nemovitostí hradí prodávající. 

Zastupitelstvo pověřuje starostku obce provedením všech úkonů souvisejících s uzavřením kupní 

smlouvy. 

Hlasování: pro 5 hlasy, proti 0 hlasům, zdrželi se 0 hlasů. Usnesení bylo schváleno. 

Členové zastupitelstva Renata Šimánková DiS., a Zbyněk Šindelář byli s tímto bodem programu 

předem seznámeni. Z důvodu nepřítomnosti na zasedání vyjádřili s obsahem návrhu výslovný 

souhlas prostřednictvím SMS, která byla doručena obci. 
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3) Starostka informovala zastupitele, že prodej nebude v tuto chvíli realizován. Z tohoto důvodu 

nebyl bod dále projednáván. 

 

4) Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a schvaluje přijetí bezúročné půjčky od právnické 

osoby, ve výši 2 500 000 Kč, na dobu určitou v délce tří let od podpisu smlouvy o půjčce, za 

účelem zajištění financování koupě nemovitosti (rodinného domu a přilehlých pozemků na listu 

vlastnictví č. 460) na území obce Vracovice. Zastupitelstvo pověřuje starostku obce provedením 

všech úkonů souvisejících s uzavřením smlouvy o půjčce. 

Odůvodnění: 

Obec Vracovice získala příležitost ke koupi nemovitosti na území obce, která je strategická z 

hlediska rozvoje nebo budoucího využití (např. bydlení, služby, obecní účely). Vzhledem k časové 

tísni a potřebě operativního financování přijímá obec nabídku bezúročné půjčky, která je pro obec 

výhodná, neboť nezakládá žádné úrokové zatížení. Zastupitelstvo konstatuje, že půjčka je 

poskytnuta bez jakéhokoliv protiplnění, zcela transparentně a v souladu se zákonem o obcích č. 

128/2000 Sb. 

Hlasování: pro 5 hlasů, proti 0 hlasům, zdrželi se 0 hlasů. Usnesení bylo schváleno. 

Členové zastupitelstva Renata Šimánková DiS. a Zbyněk Šindelář byli s tímto bodem programu 

předem seznámeni. Z důvodu nepřítomnosti na zasedání vyjádřili s obsahem návrhu výslovný 

souhlas prostřednictvím SMS, která byla doručena obci. 

 

5) Návrh usnesení: Zastupitelstvo projednalo a schválilo rozpočtové opatření č. 4. 

Hlasování: pro 5 hlasů, proti 0 hlasů, zdrželi se 0 hlasů. Usnesení bylo schváleno. 

 

6) Starostka informovala zastupitelstvo o rozhodnutí Rady Středočeského kraje ve věci žádosti o 

poskytnutí dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy dle Programu 2025 pro poskytování 

dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a 

složek IZS. Rada kraje na svém zasedání dne 10. 7. 2025 usnesením č. 006-25/2025/RK schválila 

poskytnutí dotace z důvodu nedostatku finančních prostředků v daném programu, přestože žádost 

splňovala. 

 

7)  Diskuze. 

 

 
 

Zapsala: V. Benkovská     Ověřovatelé zápisu: Ing. J. Sedláček,  

 

Starostka: V. Benkovská                           P. Lang                                                                                                                                                                           

   

Vyvěšeno: 16. 7. 2025 
Sejmuto: 
Vyvěšeno na elektronické desce: 16. 7. 2025 
Sejmuto z elektronické desky:  

 

 


